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Spørgsmål nr. S 342 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Ministeren for grøn trepart 

Dato: 26. november 2024 

Stillet af: Leila Stockmarr (EL)  

Hvad er ministerens holdning til, at der ifølge mediet Zetland lige nu breder 

sig en idé blandt landmændene om, at det bedre kan betale sig at vente, til 

reguleringen kommer, end at søge de frivillige ordninger om udtag af 

lavbundsjorde og skovrejsning i »Aftale om et grønt Danmark«, og så lægge 

sag an mod staten for det tab, som de vil lide, hvis lovgivningen får deres 

marker til at falde i værdi, fordi flere tror, at de vil få en højere samlet 

erstatning, hvis de bare ser tiden an?  

(Spm. nr. S 342). 

Begrundelse 

Der henvises til, at formand for Bæredygtigt Landbrug, Peter Kiær, udtaler, 

»at aftalen »tigger og beder« om at blive prøvet ved en domstol, hvis de ikke 

får fuld erstatning for værditabet« i Zetland den 25. november 2024 i artiklen 

»Landmænd vil have »fuld erstatning«, hvis de skal stoppe med at forurene«. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på leila.stockmarr@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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